
Styrelsemöte Gävle Bridgeklubb  Protokoll styrelsemöte 2024-01-30 
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE GÄVLE BRIDGEKLUBB 2024-01-30 

Närvarande: Rolf Scherdin, Ann Fagerberg, Maj-Britt Lundberg, Göran Ahl, Anna Sundqvist 

(del av mötet) och Leif Skåtar 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Rolf Scherdin öppnade mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3. DM-tävlingar 
Klubben arrangerar kval DM mixed den 3/2, kval DM-par den 15/2 och final DM-mixed 
den 24/2. 
 

4. Bidrag mm (skrivelse från Torsten Olsson) 
Torsten Olsson har gjort en genomgång av olika möjligheter att ansöka om bidrag och stöd 
till klubbens verksamhet. Vi tackar Torsten för hans arbete. Vid nästa investeringstillfälle 
kommer vi att söka någon av möjligheterna.  
 

5.   Spelprogram våren 2024 
Vi försöker få igång spel på måndagseftermiddagar och då gärna med nya spelare från 
kursverksamheten. Dessutom introduceras after work-spel den 23/2 kl 17. Se även 
hemsidan. 
 

6.       Visioner för klubbens framtid 
Diskussioner fördes. Rekrytering och uppföljning från kursverksamheten är nödvändiga 
för den långsiktiga fortlevnaden. 
 

7. Ekonomi och sponsring 
Ann redovisade ekonomin för det gångna året. Vi går i princip jämnt upp. PRO kommer 
från ½ att betala 500:- mer per månad. Vi räknar med att sponsorerna fortsatt stöder oss 
under 2024. 
 

8. Klubbens stadgar 
Göran ser över möjligheten att modernisera stadgarna. Bridgeförbundet har utarbetat 
förslag till normalstadgar, som kanske kan användas. 
  

9. Datum för årsmöte 
Årsmötet äger rum den 4/4 kl 17.30 i klubblokalen. 
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10. Sparesa 
Sparesa till Pärnu diskuterades. Inget beslut. 
 

11. Fler tävlingsledare 
Aktuella namn är Helena Wallin och Gun-Britt Johansson.  
 

12.       Lokalen – värme och renoveringsbehov 
Vi ser inga direkta renoveringsbehov annat än för vissa toaletter, Beträffande inredning kan 
vissa stolar behöva snyggas till på lämpligt sätt.  
 

13.      Översyn av nycklar till lokalen 
Punkten hann ej behandlas 
 

14. Restaurangchansen 
Punkten hann ej behandlas. 
 

15.       Nästa möte 
Vi återkommer om tidpunkt. 
 

16.       Övriga frågor 
Hann ej behandlas. 
 

17.      Mötets avslutande  
Ordföranden avslutade mötet. 

Vid protokollet 

 

Leif Skåtar (sekreterare)   Rolf Scherdin (ordförande)     


